



Date : 22/06/2015

Ref : UPAC/2015/442

المحترمين
المحترم

السادة / سوق الكويت للاوراق المالية
عناية السيد / مدير عام السوق
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: إعلان إفصاح بتوقيع إتفاقية شراكة

عملاً بتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وألية الإعلان عنها رقم (ه.أ.م./ق.ر./إ.م./2/ 2012) وبالإشارة إلى كتابنا المرسل إليكم بتاريخ 27 أكتوبر 2014 تأشير (UPC/643/AH/SO) تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع. ("الشركة") أن إحدى شركاتها التابعة، شركة الأرفاج العقارية ش.م.ك.ع. لبناء مجمع تجاري في إمارة أبوظبي ("المشروع") والتي قد تصل قيمة استثمار الشركة فيه إلى 225 مليون دولار أميركي خلال الثلاثة سنوات القادمة.

سيتم الاعلان عن الأثر المالي المتوقع لهذا الاستثمار على بيانات الشركة وحسب تعليمات هيئة أسواق المال خلال مراحل تنفيذ الإتفاقية.

Subject: Disclosure Announcement of Signing a Partnership Agreement

Pursuant to the Capital Market's Authority's regulation concerning the disclosure of material information and the mode of announcement No. (2/2012), and with reference to our letter addressed to you on 27 October 2014 with reference (UPC/643/AH/SO), United Projects for Aviation Services Company KSCP declares that one of its subsidiaries, Al - Arfaj Real Estate Company K.S.C Closed had signed a partnership agreement with one of the subsidiaries of National Real Estate Company KSCP for the development of a commercial mall in Abu Dhabi (the "Project") and the amount of the Company's Investment in the Project may reach USD 225 million during the 3 coming years.

The financial impact for this investment on the Company's financial statements will be announced as per the CMA disclosure requirements during the phases of the implementation of the agreement.

وتفضلوا بقبول الاحترام ،،،

نادية عبد الله عقيل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

شركة المشاريع المتحدة
للخدمات الجوية | ش.م.ك.ع

UNITED PROJECTS CO.
For Aviation Services | K.S.C.P



22 JUN 2015